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Op verzoek van Plaatselijk Belang Valthe hee� BHM Solar een inloopavond georganiseerd. 
Daarvoor was vooraf geadverteerd in Dorpskrant Valthe en in Week in Week uit. Daarnaast is 
een 12-tal direct omwonenden per brief uitgenodigd voor deze inloopavond. 
Rond de 35 bezoekers hebben de moeite genomen om de avond te bezoeken. Ook Lidy 
Kuiper was namens de Gemeente Borger-Odoorn aanwezig. Helaas waren de bestuursleden 
van Plaatselijk Belang Valthe verhinderd. 
Tijdens de bijeenkomst konden de bezoekers kennis maken met het conceptplan en daarover 
hun mening geven. Daarnaast was er gelegenheid om nader uitleg te krijgen over hoe er 
financieel gepar�cipeerd kon worden en welke mogelijke voordelen de inwoners zouden 

kunnen hebben vanuit het park. Diverse bezoekers hebben zich daarover laten informeren. 
De bijeenkomst hee� tot interessante discussies geleid. Als organisator van de inloopavond 
kregen we de indruk dat de belangstellenden weinig vertrouwen meer hadden in het 
doorgaan van de plannen. Dit omdat in de afgelopen jaren diverse plannen geen doorgang 

vonden.  
 

Tijdens de inloopavond konden de bezoekers een enquêteformulier invullen waarbij ze 
konden aangeven wat ze van de plannen vonden en op welke wijze zij mogelijk financieel 
wilden par�ciperen. Deze formulieren (totaal 13) hebben we geanalyseerd.  
De uitkomsten volgen hieronder: 
 

Meningen 

1. Historische Valtherschans is aangelegd met veel toeris�sche ac�viteiten. En dan 
daarnaast een zonnepark? Hoe los je het hoogteverschil t.o.v. de Hondsrug op. Hoe 
werk je het zicht op het zonnepark weg? Welk voordeel heb ik wanneer ik zelf 
zonnepanelen heb. Er is nu al piekbelas�ng op het net door te groot aanbod. 

2. Formulier met alleen contactgegevens. Geen opmerkingen m.b.t. het park 

3. Welk belang hee� Valthe bij een zonnepark. Welke maatregelen worden genomen 
om het aanzicht van Valthe te beschermen? Dit ook ten aanzien van de 
Valtherschans. Waarom dit park niet bij de windmolens plaatsen? Waarom moet voor 
zo’n klein park apart een kabel worden aangelegd? 

4. Hoe zijn de eigendomsverhoudingen van het zonnepark? Welk belang hee� Valthe? 
Hoe zit het m.b.t. Archeologisch panel? 

5. Ontwerp is goed maar past niet in deze omgeving! Er zijn wel betere plekken in Valthe 

6. Formulier met alleen contactgegevens. Geen opmerkingen m.b.t. het park 

7. Park niet zo dicht bij het dorp situeren. Jammer voor het uitzicht op de schansen het 
oude veengebied. 

8. Park niet in het zicht. Kijken naar betere op�es. 
9. Kan het park verder van Valthe? Het lijkt een puur commercieel project, bewoners 

van Valthe zijn lijdend onderwerp. Graag duidelijkheid over het vergunningsproces. 
Gaat het park alleen door wanneer 50% par�cipa�e van de inwoners van Valthe 
bereikt wordt? Loca�ekeuze is niet logisch zo dicht bij het dorp en de Valtherschans. 

10. Dit plan past niet naast de Valtherschans. 
11. Valtherschans en zonnepark passen niet naast elkaar. Het stroomnet is nu al niet 

voldoende. Het dorp wordt er niet beter van. 



12. Het aanzien van het dorp is weg. Waarom zo dicht aan de weg en bij een boerderij. 
Plan moet niet doorgaan! 

13. Formulier met alleen contactgegevens. Geen opmerkingen m.b.t. het park 

 

 

 

Financiële par�cipa�e 

Ondanks de uitleg die er gegeven werd over financiële par�cipa�e was de belangstelling 
daarvoor gering. Slechts 2 personen hebben aangegeven wel geïnteresseerd te zijn in 
financiële par�cipa�e, 5 hebben aangegeven niet geïnteresseerd te zijn en 6 hebben zich 
daarover niet uitgesproken. Wanneer je hier een conclusie aan zou mogen verbinden dan is 
de belangstelling om financieel te par�ciperen erg klein. 
In een later stadium zal er nogmaals getoetst worden wat de wensen zijn omtrent financiële 
par�cipa�e. 
 

Communica�e 

Op de vraag hoe men verder geïnformeerd wil worden het navolgende; 
• 3 personen hebben aangegeven wel te voelen voor een keukentafelgesprek. 
• 7 personen gaven aan te kiezen voor een inloopavond 

• 8 personen willen geïnformeerd worden visa een nieuwsbrief 
• 4 personen willen geïnformeerd worden via een website 

• 2 personen via Plaatselijk Belang Valthe 

• 2 personen via hun emailadres 

• 2 personen hebben geen voorkeur aangegeven. 
In deze uitkomsten zit een overlapping omdat een aantal personen meerdere mogelijkheden 
hee� aangegeven. Hieruit blijkt dat een inloopavond en een nieuwsbrief het meest 
gewaardeerd worden. 
Degenen die hebben aangegeven middels een keukentafelgesprek geïnformeerd te willen 
worden, zullen persoonlijk worden benaderd. 
Nadat het ontwerp is aangepast, zal er een nieuwe inloopavond worden georganiseerd. 
Daarnaast zal er een website worden opgesteld en nieuwsbrieven worden verstuurd 
wanneer er een update is over de voortgang van het project. 
 

Ontwerp 

Over het ontwerp als zodanig hebben de bezoekers weinig commentaar:  
• Alleen enkele �ps over bijvoorbeeld een reeëngang en een goede doorgang voor 

klein wild.  
• Ook kwam de sugges�e naar voren om het park een kwartslag te draaien waardoor 

het verder weg ligt van de bebouwing en de Weerdingerweg. Op zich een mogelijk 
interessante op�e. Daarvoor dient echter nader overleg plaats te vinden omdat we 
dan te maken hebben met meerdere grondeigenaren. 

De feedback op het ontwerp zullen we onderzoeken en indien uitvoerbaar in een nieuw 
ontwerp vormgeven. 
 

  

 

 



 

 

Conclusie 

Het algemene beeld dat uit de enquête naar voren komt is dat de inwoners met name een 
probleem hebben met het aanzicht van het park en de ligging vlak bij de Valtherschans. 
Verder hee� men twijfels over de aansluitcapaciteit op het net. Ook vraagt men zich af wat 

het voordeel is voor de inwoners van Valthe. Er zijn geen vragen gesteld hoe men verder kon 
par�ciperen, zowel procesma�g als financieel.  
 

Vervolg 

Communica�e 

Degenen die hebben aangegeven middels een keukentafelgesprek geïnformeerd te willen 
worden, zullen zo spoedig mogelijk persoonlijk worden benaderd. 
Daarnaast zal er een website worden opgesteld en nieuwsbrieven worden verstuurd 
wanneer er een update is over de voortgang van het project. 
Ontwerp 

De feedback op het ontwerp zullen we onderzoeken en indien uitvoerbaar in een nieuw 
ontwerp vormgeven. 
Nadat het ontwerp is aangepast, zal er een nieuwe inloopavond worden georganiseerd. 
Financiële participatie 

In een later stadium zal er nogmaals getoetst worden wat de wensen zijn omtrent financiële 
par�cipa�e. 
 


